

# About Us

Established in 1992, Cotton Candy is a promotional marketing company whose core business is to provide strategically focused, branded merchandise for the corporate marketplace.

We are a diverse group, united in the passion and enthusiasm for our craft and are known as the team that will do whatever it takes to deliver a successful outcome. We make a point of truly understanding your business, your brand guidelines and your promotional objectives, and strive continually to prove our worth as a valued and respected marketing ally.

Corporations of all sizes rely on the expertise of our Special Orders and Corporate Programs sales teams to provide strategic product idea generation, compliant product sourcing from North American and offshore suppliers, corporate brand control, imprinting, warehousing, fulfillment and shipping. In addition, we are also experienced designers, developers, and managers of online company stores, and are one of the few distributors to provide in-house embroidery and printing.

Rounding out our Special order and Corporate Store divisions is Cotton Candy Total Rewards, our accomplished Reward and Recognition division that helps organizations of all sizes improve employee engagement, drive customer loyalty and improve sales performance.

With a well-established, company-wide culture of teamwork, determination and commitment to excellence, Cotton Candy has emerged over our twenty-five plus years in business as a leading professional organization with a singular voice, a proven track record and a proudly independent spirit.

# À notre sujet

Fondée en 1992, Cotton Candy est une entreprise de marketing promotionnel dont l'activité principale est de fournir des produits de marque ciblés stratégiquement pour le marché d'entreprise.

Nous sommes un groupe diversifié, uni dans la passion et l'enthousiasme pour notre métier et nous sommes connus comme l'équipe qui fera tout ce qu'il faut pour livrer un résultat réussi. Nous mettons un point d'honneur de vraiment comprendre votre entreprise, les directives de votre marque et vos objectifs promotionnels, et nous nous efforçons continuellement de prouver notre valeur comme allié marketing estimé et respecté.

Des entreprises de toutes tailles comptent sur l'expertise de nos équipes de vente des commandes spéciales et des programmes corporatifs pour fournir des idées de produits stratégiques, des produits conformes s'approvisionnant de fournisseurs nord-américains et outre-mer, le contrôle des marques d'entreprise, l'impression, l'entreposage, la réalisation et l'expédition. De plus, nous sommes aussi des concepteurs expérimentés, des développeurs et des gestionnaires de boutiques en ligne, et nous sommes l'un des rares distributeurs à fournir des services de broderie et d'impression en interne.

La division des commandes spéciales et des magasins corporatifs est complétée par Cotton Candy Total Rewards, notre division accomplie de récompenses et de reconnaissance qui aide les organisations de toutes tailles à améliorer l'engagement des employés, à fidéliser la clientèle et à augmenter les ventes.

Avec une culture bien établie de travail d'équipe, de détermination et d'engagement envers l'excellence, Cotton Candy a émergé au cours de ses vingt-cinq années d'activité en tant qu'organisation professionnelle de premier plan avec une voix propre, une solide expérience et un esprit fièrement indépendant.